
 
Kolding 
Bådelaug  

Møde: Alm. Bestyrelsesmøde  
Dato: 08.02.2024  

Side 1 
Start kl. 19.00 
Slut kl.  22.00  

Deltagere Henning Schmidt (HS) 
Peter Dollerup (PD) 
Søren Hornbak (SH) 
Tommy Berg Jensen (TBJ) 
Claus Munch Andersen 
(CMA) 
Tom Toft (TT) 
Henning Christensen (HC)
Gunnar Mejer Andersen 
(GMA) 
Suppleanter 

Dagsorden Referat 
Pkt. 1 Godkendelse/underskrivelse 

af sidste referat 
Opfølgning på de åbne poster: 

 Har vi lagt det 
relevante på hjemmesiden 

Referatet blev 
underskrevet 
 
CMA lægger regnskab og 
budget på hjemmesiden. 

Pkt. 2 Evaluering af ekstraordinær 
generalforsamling. 

 Forsamlingens 
indstilling til: 

 Paradisbugten 
 Skolebåde 
 Fremtidig aktivitet 
 Vedtægtsændringer   

Budgettet for 
Paradisbugten blev 
godkendt. 
I første omgang skal 
skolebådene blot 
renoveres. 
Der var ingen specielle 
ønsker til fremtidige 
aktiviteter – business 
as usual 
Der var forskellige 
meninger til en 
vedtægtsændring. Drøftes 
videre på 
bestyrelsesseminariet. 

Pkt. 3 Konstituering. 
Besættelse af de åbne 
poster: 

 Næstformand. 
 Sekretær. 
 Broudvalg. 
 Dansk Sejlunion – 

kontaktperson. 
 Kapsejlads. Rapport 

fra kapsejladsmøde. 
 Facebook. 

 
 
Næstformand Peter 
Dollerup 
Sekretær – udskydes til 
næste møde 
Broudvalg – Peter 
Dollerup, Tom Toft 
Dansk Sejlunion – 
Henning Schmidt 
Kapsejlads – Kim 
Fredslund, Tom Toft, 



 Masteskur og 
container. 

 Repræsentant i 
Lystbådehavn. 
Aflæggelse af rapport 
fra møde med Michael 
og de 2 jurister. 

 Klubhus. 
 Turbøjer. 
 Mastemærker. 
 Medlemskartotek. 
 Materielansvarlig? 
 Onsdagstræf. 
 Måler. 
 Sejlerskole. 
 Skolebåde. 
 Speedbåd. 
 Webmaster. 

Klaus Schmidt 
Facebook – Gitte Stæhr 
Hansen 
Masteskur og container –
Tom Toft 
Repræsentant i 
Lystbådehavnen – Michael 
Schuh 
Klubhus – Tommy Berg 
Jensen 
Turbøjer – Erik Wind, 
Gunnar Mejer Andersen 
Mastemærker – Claus 
Munch Andersen 
Medlemskartotek – Søren 
Hornbak 
Materielansvarlig – 
nedlægges 
Onsdagstræf – Jørn 
Wegener Larsen 
Måler – Jan Larsen 
Sejlerskole – drøftes 
senere 
Skolebåde – Lasse Qvist 
Speedbåd – Lasse Qvist 
Webmaster – Claus Munch 
Andersen 
Arrangementer – Gunnar 
Mejer Andersen har det 
overordnede ansvar 
Møde omkring kapsejlads 
er afholdt. KS sørger 
for dommer og dommerbåd.
KBL lægger bøjer ud. 

Pkt. 4 Paradisbugten. 
 Status. 

 
 
 

PD orienterede kort om 
status. Arbejdet med at 
forberede brofag mv. er 
i gang.PD skønner at 
dette arbejde tager 4-5 
dage. Materialer er 
indkøbt.  
Følgende arbejdsdage 
blev aftalt: 
12.02. 
15.02. 
22.02. 
PD samler folk. 

Pkt. 5 Sejlerskole og klubbåde. 
 Hvem er i besiddelse af 

TT har en oversigt over 
hvem der har fået 



”sejlerskolejakke”. 
 Er de stadig aktive. 
 Hvem vil være leder af 

sejlerskolen? Mette?? 
 Hvad skal der gøres ved 

bådene? Arbejdshold? 
 

jakker. 
HS og TT kontakter 
instruktørerne for en 
afklaring af om de 
fortsætter 
CMA laver et opslag 
omkring at vi søger 
instruktører. 
HS drøfter mulighederne 
for at renovere 
skolebådene med Lasse 
Qvist.  
Eleverne skal hjælpe med 
at forårsklargøre 
skolebådene 

Pkt. 6 Kapsejlads 
 Tom orienterer om 

foreløbig status. 
 
 

TT gav en kort 
orientering om 
kapsejlads. 
Two-Star består af 4 
sejladser: 
05.05 KBL 
22.06 Middelfart 
30.08 Middelfart + KB – 
natsejlads 
28.09 Fredericia 
Fænø Rundt 06.10. 

Pkt 7 Kommende aktiviteter. 
Gennemgang af kalender. 

 Pinsetur – tovholder. 
 Standerhejsning - dato. 
 Information nye sejlere 

12.-3 – tovholder? 
 Bestyrelsesmøde 9.- 5? 

Kristi Himmelfart? 
 Bestyrelsesmøder 13.-6. 

og 8.-8. Er vi hjemme? 
 Klubaften 4.-3 – 

aktivitet. 
 Klubaften 18.-3 – 

aktivitet? 
 

Pinsetur – tovholder HS, 
HC  
Standerhejsning 13.04. 
Tovholder HS 
Information nye sejlere 
– tovholder 
sejlerskolen. 
Bestyrelsesmøde 9.5, 
rykkes til 16.05. 
Bestyrelsesmøder 13.06 
og 8.8, slettes. 
Klubaften 4.3 slettes 
Klubaften 18.03 – Martin 
von Hansen – el ombord –
HS kontakter Martin 
 

Pkt 8 Hjemmeside. 

 Nødvendige småændringer. 

 Rubrikken KONTAKT. Hvor 
ender den? 

 FRIVILLIGHEDSBØRSEN. 

KONTAKTt går til SH 
Vi skal have ajourført 
frivillighedsbørsen og 
så skal vi bruge den 
aktivt. 
CMA redegjorde for 
arbejdet med at revidere 



Hvem har oversigten over 
evt. tolmeldte? 

 Fortsætter den nuværende 
hjemmeside. 

 Sonderer vi om DS 
hjemmeside er noget for 
os. Pris/muligheder. 

hjemmesiden. 
Efter en længere 
drøftelse blev besluttet 
at CMA tager kontakt til 
Rikke D Isaksen og 
lægger hjemmesiden over 
på en ny platform med 
nyt layout. 

Pkt 9 Bestyrelsesseminar. 
 Dagsorden? 
 Hvornår? 

Blev fastsat til den 02. 
marts uden spisning om 
aftenen 

Pkt 10 Eventuelt. 
 Tilsagn om hjælp fra 

forskellige medlemmer. 
Lasse – Kim – Erik og 
Else -  

 Indkøb af microbølgeovn? 
 Redningsveste. 
 Udlån af klubhus. 
 Div. bådblade fra Børge 

Aarø. 
 Ny sang til 

standerhejsningen. 

HS orienterede om 
tilsagn om hjælp 
Indkøb af mikrobølgeovn 
blev drøftet. Udsættes 
til behovet viser sig. 
Klubbens oppustelige 
redningsveste blev 
drøftet. 
Udlån af klubhus blev 
drøftet. Udsættes til 
bestyrelsesseminariet. 
HS køber reol til 
bladene. 
Martin von Hansen har 
lavet ny klubsang til 
vores standerhejsning. 
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